

Title (en)
INSTALLATION FOR SORTING PARCELS SUCH AS PARCELS OR PACKAGES COMPRISING A BUCKET SORTING CONVEYOR

Title (de)
SORTIERANLAGE FÜR PAKETE VOM TYP PÄCKCHEN ODER PAKETE, DIE EINEN SORTIERFÖRDERER MIT BEHÄLTERN UMFASST

Title (fr)
INSTALLATION DE TRI DE COLIS DE TYPE COLIS OU PAQUETS COMPRENANT UN CONVOYEUR DE TRI À GODETS

Publication
EP 3797881 A1 20210331 (FR)

Application
EP 20184907 A 20200709

Priority
FR 1910823 A 20190930

Abstract (en)
[origin: US2021094074A1] A parcel or packet sorting installation comprising a bin conveyor having bins (4) that are designed to convey the parcels in series in a certain conveying direction over a plurality of sorting outlets, and a parcel injector designed to inject one parcel per bin, said sorting conveyor being designed to sort the parcels into the sorting outlets from the bins as a function of sorting information affixed to each of the parcels. Each bin comprises two side walls (9) and a floor (10) mounted to pivot between the two side walls, and a flap (11) mounted to pivot at an upstream end of the floor relative to the conveying direction.

Abstract (fr)
Installation de tri de colis de type colis ou paquets comprenant un convoyeur de tri à godets (4) conçus pour convoyer les colis en série selon une certaine direction de convoyage au-dessus d'une pluralité de sorties de tri et un injecteur de colis conçu pour injecter un colis par godet, ledit convoyeur de tri étant conçu pour trier les colis dans les sorties de tri depuis les godets en fonction d'une information de tri apposée sur chacun des colis. Chaque godet comprend deux parois latérales (9) et une sole (10) montée pivotante entre les deux parois latérales et un volet (11) monté pivotant à une extrémité amont de la sole par rapport à la direction de convoyage.

IPC 8 full level
B07C 3/02 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B07C 3/08 (2013.01 - US); **B07C 3/02** (2013.01 - EP); **B07C 3/08** (2013.01 - US); **B65G 19/02** (2013.01 - US); **B65G 21/22** (2013.01 - US);
B65G 47/06 (2013.01 - US); **B65G 47/38** (2013.01 - US); **B65G 47/44** (2013.01 - US); **B65G 47/48** (2013.01 - US);
B65G 2203/0216 (2013.01 - US)

Citation (applicant)
• EP 2769776 A1 20140827 - EUROSORT BV [NL]
• WO 0151223 A2 20010719 - SPAN TECH LLC [US]

Citation (search report)
• [A] WO 0151223 A2 20010719 - SPAN TECH LLC [US]
• [AD] EP 2769776 A1 20140827 - EUROSORT BV [NL]
• [A] DE 3530624 A1 19861204 - STAUFNER HELMUT

Cited by
FR3137905A1; EP4368542A1; WO2024012985A1

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3797881 A1 20210331; EP 3797881 B1 20220504; ES 2921313 T3 20220823; FR 3101263 A1 20210402; FR 3101263 B1 20211001; US 11052430 B2 20210706; US 2021094074 A1 20210401

DOCDB simple family (application)
EP 20184907 A 20200709; ES 20184907 T 20200709; FR 1910823 A 20190930; US 202016983526 A 20200803